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Onderwerp: Beantwoording brief 18 mei jl. nota Uitgiftebeleid 
Openbaar Groen 2011 in relatie met de vastgestelde Groenvisie 2019

Geachte mevrouw Rijk, mevrouw Kusters, heer van der Kleij, heer 
Maas, mevrouw Broerse, heer van der Veer en heer Yousufi,

Dank voor uw reactie op onze antwoorden over het beleid omtrent het uitgeven van openbaar groen. 
Allereerst excuses voor het feit dat uw reactie zo lang is blijven liggen, uw brief zat in een vakje ‘overige 
acties raad’, daardoor is uw brief lang onopgemerkt gebleven.

Wij begrijpen heel goed uw vragen en zorgen. Het huidige uitgiftebeleid dateert namelijk uit 2011, en is 
niet meer passend in deze tijd. We werken hard aan een groene gemeente en ook klimaatadaptie is een 
belangrijk onderwerp. Hieruit is de recent opgestelde Groenvisie voortgekomen.

Historie tot stand komen huidig beleid
Het huidig beleidsplan is ontstaan vanuit een ander perspectief en had tevens een ander doel, namelijk 
het legaliseren van al in gebruik genomen gemeentegrond. U schrijft in uw brief dat het huidige beleid 
verstening in de hand werkt, echter, dat is niet altijd het geval geweest. Verstening is helaas een tendens 
van de laatste 1,5 jaar. Inwoners kiezen vandaag de dag veelal voor een zogenaamd onderhoudsvrije 
tuin en dus voor verharding. Wij zijn het met u eens dat we deze verstening tegen moeten gaan, zoals 
ook in de Groenvisie uit 2019 wordt onderstreept.

Herziening uitgiftebeleid openbaar groen
Een logische vervolgstap is het herzien van het uitgiftebeleid openbaar groen. In het nieuwe 
uitgiftebeleid zal vanzelfsprekend de koppeling met de door u vastgestelde Groenvisie worden gemaakt, 
om zo aan de wens van de inwoners voor meer openbaar groen in de wijk tegemoet te komen en deze 
te kunnen waarborgen. Het streven is dat het uitgiftebeleid openbaar groen eind dit jaar zal worden 
herzien.

De uitgangspunten van het nieuwe beleid worden momenteel onderzocht en opgenomen in een nota van 
uitgangspunten, deze nieuwe uitgangspunten zullen worden gepresenteerd aan het college en de raad. 
Het definitieve percentage levend groen moet nog nader worden vastgesteld in het nieuwe beleid. Wel 
kunnen we mededelen dat het percentage ‘minimaal 75% levend groen’ is opgenomen in de 
huurovereenkomsten die nog zeer incidenteel in de tussenliggende periode zullen worden afgesloten. De 
andere kaders welke u noemt in uw brief dienen nog te worden geïnventariseerd.
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Tot die tijd zijn wij als college officieel gehouden aan het huidige beleid, maar wij reageren momenteel, 
gezien de Groenvisie en het aankomende nieuwe beleid, uiterst terughoudend bij nieuwe aanvragen. Wij 
wijzen aanvragers op de nieuwe zienswijze vanuit de raad en het college als het gaat om het verkopen 
of verhuren van openbaar groen.

Zodra de nota van uitgangspunten gereed is voor het college zullen wij deze van te voren voorleggen 
aan alle raadsfracties en vragen of u nog een toevoeging of suggestie heeft. Als het uitgiftebeleid dan in 
het college is besproken, zal het daarna voorgelegd worden aan de raad.

Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,
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